
Gavlecon  

Föreningen för ekonomer,  

fastighetsmäklare och rättsvetare 

vid Högskolan i Gävle 

 

Datum: 31/8 -2023 

Närvarande: 
Alicia Flink 
Arvid Hestner 
Carl Ling 
Emelie Hamrén 
Erik Kjellberg 
Hilda Magnusson Käll 
Jennifer Lindström 
Julia Isaksson 
Ludwig Gustafsson 
Marcus Rönnberg 
Markus Agaiby 
Michaela Ek 
Theodor Nyzell 

Frånvarande: 
Sara Fager 

 
1§ Mötets öppnande 

Ordförande Ludwig Gustafsson hälsade alla välkomna, mötet öppnas 17:14. 

2§ Mötesformalia  

Godkännande av kallelse och dagordning. 

Val av justerare: Theodor Nyzell och Emelie Hamrén. 

Protokoll att lägga till handlingarna 26/9. 

3§ Månadens Gavleconit 

Styrelsen väljer månadens Gavleconit för augusti månad. 

4§ Sammanfattning inspark HT2023 

Styrelsen sammanfattar insparken som precis varit. De kommer fram till att den blev lyckad 

och att det i stora drag har gått bra.  

Skattemästaren går igenom intäkter under insparken. 

5§ Brandskydd 

Styrelsen diskuterar brandskyddet som ska finnas på NV och vad som behöver handlas inför 

NV-kvällarna.  
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6§ ”Vad fan gör Gavlecon” 

Styrelsen diskuterar evenemanget och vad det ska innebära, sker förmodligen i samband med 

nästa NV-kväll. Ett eventuellt namnbyte kan komma att ske. 

7§ Sophämtning 

Styrelsen diskuterar kring sophämtningen under insparken samt att det måste beställas inför 

nästa NV- kväll. 

8§ Elproblem på NV 

Michaela informerar kring elen på NV. Det finns elkontakter som inte fungerar. Styrelsen 

beslutar att ta in en person för att laga det. 

9§  Utskottsmöten 

Ordföranderiet planerar att ha utskottsmöten med styrelsen. 

10§ Konferens  

Den 16:e-19:e november kommer styrelsen infinna sig på Megakonferensen i Örebro. 

11§ Valberedningen 

Ordföranderiet kommer att öppna ansökan för valberedningen 15/9-25/9 där ansökningarna 

skickas till ordföranderiets mail. 

12§ Information från och frågor till:  

 

Ordföranderiet: 

Ordföranderiet har inget nytt att ta upp.  

Sekreterare:  

Julia ger förslag att höja inträdeskostnaden på NV från 102kr till 152kr för gäster. Styrelsen 

röstar ja för detta.  

Sekreteraren fortsätter att gå igenom nya medlemmar samt acceptera dessa på instagram. 

Skattmästare:  

Erik ger förslag att byta tillbaka till programmet Izettle för att underlätta bokföringen, Ludwig 

och Erik ska kontakta anvasiga för programmen för att kolla vad som är bäst. 

Julia Isaksson lämnar kl 18:20. 

Näringsliv:  

Håller på att planera ut ett kompletterande event för de företagen som drabbades av det 

inställda summergames under insparken. 
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Utbildning:  

Bokloppis samt ove-försäljning skedde den 30/9, Jennifer berättar att det gick väldigt bra på 

loppisen och att det endast finns 11 lagböcker och 24 anteckningsblock kvar. Planerar 

pluggstugor för inom närmsta tid för de kommande tentorna. 

Sexmästeriet:  

Sexmästeriet ihop med ordföranderiet ger förslag att ändra inträdestiden för endast 

Gavleconiter till 22-22.30, efter den tiden är alla föreningar välkomna. Styrelsen röstar Ja!  

 

Första NV-kvällen kommer även denna termin att ha temat ”traffic light”, Sexmästeriet 

införskaffar lysband.  

Sexmästeriet ska planerat schemat för NV-kvällar och events under terminen och återkommer 

med datum och teman. Erik ger förslag att sexet ska planera in några extra NV-kvällar. 

Marknadsföring:  

Marknadsföring ska lägga ut bilder på styrelseutskotten på instagram med en ”tips-låda”. 

Funderar på att styra en till ove-försäljning för de som inte köpte under senaste.  

Bilden för månadens Gavleconit kommer att ändras. Canva pro kommer att börja användas 

istället för photoshop. 

Kontaktia:  

Projektgruppen kommer att ha möte under nästa vecka och gå igenom budget samt 

samarbetspartners. 

Klubbhus:  

Kommer byta koder efter insparken då vissa koder har spridits runt. Ska kontrollera elen och 

försöka laga trasiga lampor.  

13§ Övriga frågor  

Inga övriga frågor. 

14§ Nästa möte 

Nästa styrelsemöte förväntas bli tisdag 26/9. 

15§ Mötet avslutas 

Mötet avslutas kl 19:28.  
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